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Interpellation av Inger Andersen (S) till Kjell 
Öhrström (M) om timanställda

När pandemin bröt ut blev problemen med att inte ha fast anställd 
personal än tydligare. Andelen tim- och bemanningsanställda är, enligt 
smittskydd Stockholm, betydligt högre på de äldreboenden där äldre 
blivit sjuka i covid-19, än hos de boenden som klarat sig undan smittan. 
Detta beror på ett systemfel som kommuner måste ta ansvar för. Som 
daglönare har du inte getts möjligheten att stanna hemma från jobbet 
vid minsta symptom.

Den bristande kontinuiteten har visat sig ha stora följder. Låg 
bemanning och hög frånvaro har hindrat boenden från att isolera 
människor med symptom. Kunskapsinhämtning, utbildning och att dela 
information med personalen har varit tidskrävande och enligt 
smittskydd Stockholms enkät understryker många en särskild svårighet 
att nå ut med information till timanställda.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga Kjell Öhrström
1. Hur stor andel av de arbetade timmarna på särskilda 

boenden utfördes av timanställda i april 2020 respektive 
april 2019? 

2. Hur stor andel av de arbetade timmarna inom hemtjänsten 
utfördes av timanställda i april 2020 respektive april 2019?

3. Hur många av de tidigare timanställda på särskilda 
boenden har fått erbjudande om fast anställning under 
2020?
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4. Hur många av de tidigare timanställda inom hemtjänsten 
har fått erbjudande om fast anställning under 2020?

Ekerö den 6 oktober 2020

Inger Andersen (S)
2’e vice ordförande Socialnämnden
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